
Mondelinge vraag van dhr. Volksvertegenwoordiger Luk Van Biesen aan Staatsecretaris 
van Mobiliteit . 

 

Fieters door het rood en fietsstraten. 

Binnenkort zullen fietsers op bepaalde kruispunten in Vlaanderen door het rode licht mogen rijden. 
Dit zal aangegeven worden door een speciaal verkeersbord. 
 
Echter blijft het wel zo dat de weggebruikers die door het groen rijden, steeds voorrang blijven 
hebben op de fietsers.  
 
Ook voorziet het nieuwe reglement "fietsstraten", waar tweewielers de hele rijbaan in beslag mogen 
nemen en door automobilisten niet ingehaald mogen worden. Deze bestaan al in Nederland, 
Duitsland en in ons land, namelijk in Gent. In deze straten worden auto’s gedwongen hun snelheid 
aan te passen aan die van de fietsers. Eén van de doelen is om het sluipverkeer aan te pakken in 
sommige straten. 
 
De steden en gemeenten moeten, eenmaal de wet verschenen is in het staatsblad, beslissen waar de 
nieuwe verkeersborden en fietsstraten precies komen. Ook op gewestwegen zijn ze mogelijk. 
 
Mijn vragen aan de Minister: 
 

§ Welke maatregelen zal de staatsecretaris treffen om de invoering van de nieuwe 
verkeersregels voor fietsers zo vlot en veilig mogelijk te laten verlopen? 

§ Is het BIVV van plan om een nieuwe sensibiliserings campagne te voeren rond deze 
maatregelen?    
 

 

Luk Van Biesen 

Kamerlid – Open VLD 

	  

	  


